
Zápisnica č. 17/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 4. 10. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, 
Miroslav Bobrík, Peter Svoboda 

 
Neprítomný:  
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Finančné vyrovnanie fakúlt STU a CAŠ STU za využívanie športovísk pod správou CAŠ 

na pedagogický proces (pror. Janíček) 
2. Informácia o organizovaní odborných seminárov a krátkych kurzov STU Scientific, 

spol.s r.o. (pror Redhammer) 
3. Prijatie zástupcov študentov STU pri príležitosti Medzinárodného dňa študentov (pror. 

Petráš) 
4. Prijatie zástupcov zahraničných študentov STU pri príležitosti Medzinárodného dňa 

študentov (pror. Petráš) 
5. Vyhodnotenie dotazníka absolventa 2. stupňa VŠ vzdelávania na STU (pror. Kalužný) 
6. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Finančné vyrovnanie fakúlt STU a CAŠ STU za využívanie športovísk pod správou CAŠ 

na pedagogický proces (pror. Janíček) 
2) Prijatie zástupcov študentov STU pri príležitosti Medzinárodného dňa študentov (pror. 

Petráš) 
3) Prijatie zástupcov zahraničných študentov STU pri príležitosti Medzinárodného dňa 

študentov (pror. Petráš) 
4) Vyhodnotenie dotazníka absolventa 2. stupňa VŠ vzdelávania na STU (pror. Kalužný) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/10/2010 
 
Nesplnené úlohy:    
 
 
K bodu 1 Finančné vyrovnanie fakúlt STU a CAŠ STU za využívanie 

športovísk pod správou CAŠ na pedagogický proces (pror. 
Janíček) 

  
Pror. Janíček: Uviedol tento bod rokovania a požiadal pánov Bobríka a Svobodu aby 

podrobnejšie referovali o stave CAŠ a športovísk, ktoré spravuje. 
Vypracoval komplexnejší materiál, zmienil sa o jednotlivých športových 
oddieloch, treba doriešiť, či patria pod STU alebo nie. Predložil návrh 
organizačnej štruktúry rozvoja športu na STU vrátane konkrétnych opatrení, 
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ktoré je nutné urobiť. Peter Svoboda sa zameral na finančnú situáciu CAŠ, 
na problematiku telesnej výchovy pre fakulty STU a riešenie vstupu 
študentov na športoviská pod správou CAŠ. Uviedol sadzby pre fakulty za 
TV 25 €/h, cudzí 50 €/h. Atletický oddiel má rovnakú sadzbu ako fakulty 
STU. Navrhol zavedenie klubových kariet s konkrétnymi poplatkami za 
karty, rokoval so zástupcami študentov.  

Pror. Petráš: Uviedol, že nie sú jasne definované finančné podmienky pre realizáciu 
telesnej výchovy v priestoroch CAŠ. Organizačná štruktúra športu na STU 
nebola pôvodne v pláne. Od 1.1.2011 musíme jednoznačne určiť, ktoré 
športové oddiely patria pod značku STU, súvisí to aj s fin. dotáciou z MŠ 
SR. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Okrem finančnej náhrady za realizáciu telesnej výchovy je potrebné vyriešiť 
aj podlžnosti Slávie STU za využívanie športovísk. Navrhol umiestniť 
informačnú tabuľu na vhodné frekventované miesto s informáciou aké 
možnosti v tomto areáli sú. Mnohí o tom vôbec nevedia. 

Rektor Báleš: Navrhol, aby dlžnú sumu za realizáciu telesnej výchovy fakulty uhradili 
a do budúcnosti stiahnuť túto sumu pre CAŠ z rozpočtu. Členovia 
atletického klubu pomohli sponzorsky pri budovaní celého areálu. Na druhej 
strane dlžnú čiastku tento oddiel nie je schopný v súčasnosti uhradiť. Opýtal 
sa ako je to s telocvičňou na ŠD Mladosť a tenisovou halou a s ich 
obsadenosťou. 

Kvestorka 
Žideková: 

Navrhla uhradiť dlžnú čiastku 6600 € za TV pre CAŠ z centrálnych zdrojov 
a pre budúcnosť sa fakultám upraví dotácia podľa počtu hodín TV, ktoré si 
na športoviskách v rámci pedagogického procesu objednajú. 

Peter Svoboda: Informoval o situácii s telocvičňou na ŠD Mladosť, ktorú prevzalo CAŠ pod 
správou a tak isto o nafukovacej tenisovej hale na ŠD Mladá Garda 
a s obsadenosťou týchto objektov. 

Rektor Báleš: Poďakoval pánom Bobríkovi a Svobodovi za účasť a vykonanú prácu 
a navrhol nasledujúce závery z tohto rokovania. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/17/2010  
Vedenie STU schvaľuje návrh klubovej karty pre vstup do športových areálov pod správou 
CAŠ STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/17/2010  
Vedenie STU súhlasí s finančnými požiadavkami CAŠ na vyrovnanie za používanie 
športovísk fakultami STU na výučbu telesnej výchovy. S atletickým oddielom bude rokovanie 
o spôsobe vyrovnania podlžností za používanie atletického štadióna. 
 
Úloha V-STU č. 1/17/2010  
Rektor STU ukladá prorektorovi Petrášovi vypracovať riešenie vzťahu STU so Sláviou STU 
a ďalších športových oddielov, ktoré používajú značku STU. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 30. 11. 2010 
 
 
K bodu 2 Program STU na podporu mladých vedeckých pracovníkov 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. Požiadal o preloženie bodu rokovania „Informácia o organizovaní 
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Redhammer: odborných seminárov a krátkych kurzov STU Scientific, spol.s r.o.“ 
z dôvodu choroby na nasledujúce rokovanie vedenia STU. Informoval 
o programe mladých vedeckých pracovníkov, počte podaných projektov 
z jednotlivých fakúlt a spôsobe ich vyhodnotenia. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/17/2010  
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh projektov v rámci Programu na podporu mladých 
vedeckých pracovníkov. 
 
 
K bodu 3a 4 Prijatie zástupcov študentov STU a zahraničných študentov na 

STU pri príležitosti Medzinárodného dňa študentov (pror. 
Petráš) 

  
Pror. Petráš: Stalo sa už tradíciou, že vedenie STU sa pri príležitosti medzinárodného dňa 

študentov stretne s najlepšími študentmi STU ako aj so zahraničnými 
študentmi na STU. Cieľom stretnutia je oceniť výsledky týchto študentov 
a zvýrazniť podporu STU zahraničným študentom. Študentov na toto 
stretnutie nominujú dekani fakúlt v kategóriách: najlepší Bc, Ing a PhD 
študent, významný reprezentant STU/fakulty v športe, kultúre, humanite atd. 
a zástupca ŠP. Prijatie sa uskutoční na rektoráte STU dňa 16.11.2010 o 11. 
resp. 13. hodine. Ocenení študenti dostanú mimoriadne štipendium. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/17/2010  
Vedenie STU berie na vedomie prijatie zástupcov študentov STU ako aj zahraničných 
študentov na STU vedením STU pri príležitosti Medzinárodného dňa študentov. 
 
 
K bodu 5 Vyhodnotenie dotazníka absolventa 2. stupňa VŠ vzdelávania 

na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál a informoval o výsledkoch dotazníka, ktorý 

vypĺňali študenti Ing. štúdia po jeho skončení. Cieľom je získať ďalšie 
informácie vedúce ku skvalitneniu štúdia na STU. 

Rektor Báleš: Výsledky sú veľmi zaujímavé a navrhol ich publikovať aj v časopise 
Spektrum. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/17/2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „vyhodnotenie dotazníka absolventa 2. stupňa VŠ 
vzdelávania na STU“. 
 
 
K bodu 6  Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Predložil osnovu a harmonogram správy o činnosti vedenia STU za celé jeho funkčné 
obdobie 2007-2011. Požiadal všetkých členov vedenia STU o vypracovanie príslušnej 
časti správy a súčasne o niekoľko odporúčaní pre nasledujúce vedenie STU. Súčasne 
informoval o konaní Priemyselnej rady STU, ktorá bude 9.11.2010 o 14:00 hodine. 
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Úloha V-STU č. 2/17/2010  
Rektor STU ukladá členom vedenia STU vypracovať správu o činnosti vedenia STU za celé 
jeho funkčné obdobie 2007-2011. 
Z: Členovia vedenia STU  
T: 30. 11. 2010 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh na uzavretie nájomnej zmluvy: 
 

1) NZ na prenájom pozemku s nájomcom Mgr. Gabriel Bognár – Mladá Garda, Oravská 9, Bratislava – 
Ružinov. Predmetom nájmu je pozemok označený ako ostatná plocha v areáli ŠD Mladá Garda, 
pozostávajúci s terasy pri bloku J – nezastrešená vydláždená časť o výmere 41 m2 a z terasy pri bloku C 
– vydláždená časť o výmere 72 m2, celkom výmera 113 m2. Nájomca bude predmet nájmu využívať za 
účelom prevádzkovania svojej podnikateľskej činnosti – posedenie a občerstvenie pre hostí športových 
klubovní. Požadovaná doba nájmu od 15.10.2010 do 15.10.2015.  

2) NZ s nájomcom Mgr. Gabriel Bognár – Mladá Garda, prenájom nebytových priestorov v ŠDaJ Mladá 
Garda 

      v  bloku C: športová klubovňa  s občerstvením o výmere 31,30 m2 ( miestnosť č. 01 HC 01 100) 
                         športová klubovňa s občerstvením o výmere 9,56 m2   ( miestnosť č. 01 HC 01 108) 
                         sklad o výmere 9,56 m2 (miestnosť č. 01 HC 01 109)  
      v bloku J: športová klubovňa s občerstvením,  výmera 31,30 m2 (01 HJ 01 100) 
                        športová klubovňa s občerstvením, výmera 9,56 m2 (01 HJ 01 116) 
                        sklad o výmere 9,56 m2 ( 01 HJ 01 101)  
      v bloku F administratívna miestnosť o výmere 8 m2 ( 01 HF 01 14)  
      v bloku C príslušenstvá ( WC, chodby celkom o výmere 10,8 m2) 
      v bloku J príslušenstvo ( WC, chodby celkom o výmere 10,8 m2)  
Celkom nájom nebytového priestoru 108,84 m2 a príslušenstva 21,60 m2) 
Požadovaná doba nájmu od 15.10.2010 do 15.10.2015.  

 
Uznesenie V-STU č. 4/17/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom NZ ale len na dobu 1 rok. 
 
3) Prorektor Finka: 

− Informoval o parkovacích miestach vo vnútri areálu na Vazovovej ulici a spôsobe 
otvárania vstupnej brány na diaľkové ovládanie. Nový systém je v skúšobnej 
prevádzke 

− Informoval o situácii u dodávateľa AIS na Mendelovej univerzite v Brne 
− Informoval o rokovaní s firmou Orange, boli vyjednané nové ceny na telefonovanie. 

Volanie do zahraničia je ešte predmetom rokovania. 
 
4) Predseda AS STU Žalman: 

Je tu problém s ÚM STU, lebo riešenie odvolaní študentov ohľadom neprijatia došlo na 
AS STU, ale to senátu neprináleží. Túto situáciu treba riešiť ako má postupovať ÚM 
STU v takýchto prípadoch. 

 
5) Prorektor Redhammer: 

Predložil vyhodnotenie akcie Noc výskumníkov, uviedol ktoré fakulty boli 
najaktívnejšie a na druhej strane ktoré sa prakticky nezúčastnili. Celkovo hodnotil akciu 
pozitívne a bola aj dostatočne medializovaná. 

 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


